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RG.0012.10.2015 

 

Protokół Nr 10/15 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 

odbytego w dniu 25 listopada 2015 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1303 a zakończyła o 1416. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Radomyślu nad Sanem 

przedstawiła Kierownik ŚDS Dominika Czerepak - Drzymała. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2016 rok przedstawił  

inspektor ds. przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, 

prowadzonych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przez osoby fizyczne i 

prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji przedstawiła 

inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska.  

Projekt uchwały został bez uwag pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 

głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem w roku 2016 przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków 

i Opłat Danuta Chamera. 

P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował stawkę średniej 

ceny skupu żyta w wysokości obowiązującej w bieżącym roku tj. 40,00 zł, co 

daje kwotę podatku rolnego 100,00 (40,00 zł x 2,5 q = 100,00 zł). 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowaną przez Wójta Gminy 

stawką został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości  omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta 

Chamera. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowanymi przez Wójta Gminy 

stawkami został pozytywnie zaopiniowany– 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości  

przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 
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P. Danuta Chamera poinformowała, że wpłynęło do Urzędu Gminy pismo                        

z Wojewódzkiej Komendy Policji w Rzeszowie, która wystąpiła z wnioskiem                  

o zwolnienie z podatku od nieruchomości na 2016 r.  

Po przeanalizowaniu powyższej sprawy Komisja wyraziła negatywną opinię                    

w kwestii zgłoszonego przez Wojewódzką Komendę Policji wniosku w 

głosowaniu – 5 głosów „przeciw” zwolnieniu z podatku.  

 

Ad.IV/7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych  przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Danuta Chamera. 

Wobec braku zgłoszenia innych propozycji Komisja przyjęła wszystkie  

propozycje stawek zaproponowanych  przez Wójta Gminy w głosowaniu – 5 

głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/8. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem  przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

Danuta Chamera. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowanymi przez Wójta Gminy 

stawkami został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/9. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wzorów deklaracji i 

informacji podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/10. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia opinii o pozbawienie lasów 

charakteru ochronnego oraz uznanie lasów za ochronne przedstawiła  Kierownik 

Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera i Elżbieta Górska z Nadleśnictwa 

Gościeradów. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/11. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/12. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2015 

rok przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

P. Magdalena Grębowiec z Zespołu Infrastruktury, Gospodarki 

Nieruchomościami i Ochrony Środowiska powiadomiła, że  9 maja 2014 roku 

Rada Gminy podjęła uchwałę o przekazaniu dwóch działek w Nowinach w 

drodze darowizny na rzecz Nadleśnictwa Gościeradów dla połączenia dróg. 

Gmina planowała przekazanie tych działek bezpłatnie pod warunkiem 

zagwarantowania ogólnodostępności przejazdu dla wszystkich mieszkańców. 

Zgodnie z przepisami nieruchomość może być przekazana w drodze darowizny 

tylko na cele publiczne. Wówczas uchwała nie została zrealizowana.  

Obecnie Nadleśnictwo Gościeradów wystosowało do gminy pismo dotyczące 

ograniczenia korzystania z lasu oraz zasad poruszania się pojazdami po drogach 

leśnych w myśl ustawy o lasach. W piśmie nadmieniono, że w przypadku 

zakupu działki na której znajduje się droga przez Nadleśnictwo, z drogi będą 

mogli korzystać tylko osoby i podmioty wywożące drewno zakupione w 

Nadleśnictwie. Droga więc nie będzie ogólnodostępna dla wszystkich.   

P. Grębowiec zwróciła się o wyrażenie przez Komisję stanowiska w kwestii 

podtrzymania uchwały czy zbycia działek co wiąże się również z 

ograniczeniami korzystania z drogi.   

Komisja po przeanalizowaniu sprawy proponuje sprawę przekazać do 

rozpatrzenia i wypowiedzenia się przez Zebranie Wiejskie w Nowinach.  
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                             Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 


